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 Fredericia, 07-09-2021

Afdeling 207 - Egum
 

Referat af ordinært afdelingsmøde afholdt: Onsdag den 8. september 2021.

I mødet deltog 6 beboere fra 4 lejemål. 
Desuden deltog varmemester Jan Birger, fra administrationen inspektør Simon Døssing, og fra 
organisationsbestyrelsen Mikael Paasch. 

1: Valg af dirigent:
Foreslået og valgt blev Mikael Paasch 

Dirigenten erklærede det ordinære afdelingsmøde for lovligt indkaldt jf. vedtægternes §14, og 
dagsordenen blev godkendt af de fremmødte.  

2: Valg af stemmetællere og referent:
Som stemmetællere valgtes Jan Birger og Simon Døssing.
Inspektøren Simon Døssing blev valgt til referent.

3: Afdelingsbestyrelsens beretning:
Beretningen blev fremlagt af Simon Døssing som redegjorde for året der var gået samt hvilke 
fordele administrationen så i en evt. kommende sammenlægning med afd. 209.

Beretningen blev godkendt af afdelingsmødet.

4: Godkendelse af afdelingens driftsbudget for næste kalenderår:
Budgettet blev forelagt og gennemgået af inspektøren. 

Budgettet medfører en huslejestigning på 1,83%. Den nye gennemsnitlige leje pr. m2 
er kr. 669,80

Budgettet blev godkendt af afdelingsmødet.

5: Indkomne forslag: 
Omhandler forslagene ændringer i husorden, vedligeholdelsesreglement eller råderetskatalog, 
træder det i kraft senest 15. januar næste kalenderår med mindre andet fremgår.

 
Forslag 1: Fra organisationsbestyrelsen om sammenlægning af afdelingen med afdeling 209, for 
at styrke beboerdemokratiet og der kan spares på driften.
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Ved godkendelse af forslaget fra begge afdelinger, bliver der indkaldt til et sammenlæggende 
møde. Ved sammenlægning bliver afdelingens navn: Afdeling 207 - Egum

8 stemmer for forslaget 

Forslaget blev enstemmigt vedtaget

Forslag 2: Fra Alexander Linnet og Louise Kristensen om at der må holdes kæledyr i boligerne. 
Evt. 1-2 katte og/eller 1 hund.

Der var enighed mellem de fremmødte at forslaget ikke blev behandlet. Årsag: de fremmødte vil 
afvente resultatet vedr. en sammenlægning med afdeling 209, som også skal til afstemning i deres 
afdeling.

Forslag 3: Fra Ann Birgitte Berthinus og Chris Thomsen om opsætning af altaner på alle lejemål i 
afdelingen.

Der var enighed mellem de fremmødte at forslaget ikke blev behandlet. Årsag: de fremmødte vil 
afvente resultatet vedr. en sammenlægning med afdeling 209, som også skal til afstemning i deres 
afdeling.

Forslag 4: Fra Ann Birgitte Berthinus og Chris Thomsen om opsætning af brandalarmer i alle 
opgange.

Der var enighed mellem de fremmødte at forslaget ikke blev behandlet. Årsag: de fremmødte vil 
afvente resultatet vedr. en sammenlægning med afdeling 209, som også skal til afstemning i deres 
afdeling.

Forslag 5: Fra Ann Birgitte Berthinus og Chris Thomsen om fjernelse af Frelsens Hærs container, 
da der oftest sættes mange ting ved containeren.

Der var enighed mellem de fremmødte at forslaget ikke blev behandlet. Årsag: de fremmødte vil 
afvente resultatet vedr. en sammenlægning med afdeling 209, som også skal til afstemning i deres 
afdeling.

Forslag 6: Fra Ann Birgitte Berthinus og Chris Thomsen om opsætning af lamper foran 
opgangene.

Der var enighed mellem de fremmødte at forslaget ikke blev behandlet. Årsag: de fremmødte vil 
afvente resultatet vedr. en sammenlægning med afdeling 209, som også skal til afstemning i deres 
afdeling.
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Forslag 7: Fra Ann Birgitte Berthinus og Chris Thomsen om nye fordøre til alle lejemål, som er 
tætte og brandsikre.

Der var enighed mellem de fremmødte at forslaget ikke blev behandlet. Årsag: de fremmødte vil 
afvente resultatet vedr. en sammenlægning med afdeling 209, som også skal til afstemning i deres 
afdeling.

Forslag 8: Fra Ann Birgitte Berthinus og Chris Thomsen om renovering / opgradering af 
lampeudtag der er gamle.

Der var enighed mellem de fremmødte at forslaget ikke blev behandlet. Årsag: de fremmødte vil 
afvente resultatet vedr. en sammenlægning med afdeling 209, som også skal til afstemning i deres 
afdeling.

Forslag 9: Fra Ann Birgitte Berthinus og Chris Thomsen om at få plantet frugttræer og stauder i de 
grønne områder. Eventuelt doneret af beboerne.

Der var enighed mellem de fremmødte at forslaget ikke blev behandlet. Å Årsag: de fremmødte vil 
afvente resultatet vedr. en sammenlægning med afdeling 209, som også skal til afstemning i deres 
afdeling.

Forslag 10: Fra Ann Birgitte Berthinus og Chris Thomsen om at gummifugerne i vinduerne bliver 
renoveret, da skimmel på fugerne ikke kan fjernes ved rengøring.

Der var enighed mellem de fremmødte at forslaget ikke blev behandlet. Årsag: de fremmødte vil 
afvente resultatet vedr. en sammenlægning med afdeling 209, som også skal til afstemning i deres 
afdeling.

6: Valg til afdelingsbestyrelsen:

Der var enighed mellem de fremmødte at man ikke ønskede at opstille en bestyrelse på 
nuværende tidspunkt. Årsag: de fremmødte vil afvente resultatet vedr. en sammenlægning med 
afdeling 209, som også skal til afstemning i deres afdeling.

Arbejdet varetages derfor af organisationsbestyrelsen indtil, der forventeligt kan stilles en eventuel 
afdelingsbestyrelse på et sammenlæggende møde.

7: Valg til repræsentantskabet:
Afdelingsmødet har tidligere vedtaget, at afdelingsbestyrelsen vælger medlemmer til 
repræsentantskabet inkl. 2 suppleanter.

Mette Line B Larsen, Egumvej 27 2 th blev valgt 
Irma Andreasen, Egumvej 29 st. th. blev valgt
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8: Eventuelt:
1. Affald som vedrører flytninger / Storskrald. Beboerne blev opfordret til at de skulle rydde op 

efter sig selv.
2. Brandalarmer der skulle opsættes - opfordring til at varmemesteren får det gjort. 

Varmemesteren oplyste, at de var bestilt. 
3. Opfordring til, at vasketider ensrettes i alle vaskerier, som tidligere vedtaget. 
4. Opfordring til bedre rengøring i kældre. 

Dirigenten  afsluttede mødet og takkede for fremmødet.  

Mikael Paasch Simon Døssing
Dirigent og medlem af organisationsbestyrelsen Referent
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Med min underskrift  bekræfter jeg indhold og datoer i dette dokument

Mikael Paasch
På vegne af: Dirigent og medlem af 
organisationsbestyrelsen
PID: 9208-2002-2-916589700905
Dato: 2021-09-09 11:51 (UTC)

Simon Klok Døssing
På vegne af: Referent
PID: 24965847
Dato: 2021-09-09 11:56 (UTC)
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Envelope - Certificate of Completion


Envelope ID f43e8f67-a4ac-0917-be35-458f36efada2
Boligkontoret Fredericia


Envelope creator
Henrik Würgler


Envelope was created 2021-09-09 11:38 (UTC)
Signed - completed 2021-09-09 11:56 (UTC)


Signed Documents Pages
2021-09-08 Referat af afdelingsmøde afd. 207
Document key: a62722c0-9070-edf1-9760-63d60da90649 4


Signers Security level Signed Consumer 
Disclosure IP Number


Mikael Paasch
Dirigent og 
medlem af 
organisationsbestyr
elsen


E-mail 2021-09-09 11:51 
(UTC) Danish 212.98.80.132


Simon Klok 
Døssing
Referent


E-mail 2021-09-09 11:56 
(UTC) Danish 185.154.241.56


Events Timestamp
Envelope was created 2021-09-09 11:38 (UTC)
Envelope distribution is started 2021-09-09 11:41 (UTC)
Envelope was distributed to Mikael Paasch 2021-09-09 11:41 (UTC)
Envelope was opened by Mikael Paasch 2021-09-09 11:49 (UTC)
Envelope consumer disclosure was accepted by Mikael Paasch 2021-09-09 11:49 (UTC)
Envelope was signed by Mikael Paasch 2021-09-09 11:51 (UTC)
Envelope was distributed to Simon Klok Døssing 2021-09-09 11:51 (UTC)
Envelope was opened by Simon Klok Døssing 2021-09-09 11:54 (UTC)
Envelope consumer disclosure was accepted by Simon Klok Døssing 2021-09-09 11:54 (UTC)
Envelope was signed by Simon Klok Døssing 2021-09-09 11:56 (UTC)
Envelope signing has been completed 2021-09-09 11:56 (UTC)








Certificate of Completion - Mikael Paasch


Mikael Paasch


On behalf of: Dirigent og medlem af organisationsbestyrelsen
IP Number: 212.98.80.132
Envelope ID: f43e8f67-a4ac-0917-be35-458f36efada2
Signer PID: 9208-2002-2-916589700905
Signed: 2021-09-09 11:51 (UTC)
Security level: E-mail


Platform: Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; WOW64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) 
Chrome/93.0.4577.63 Safari/537.36


Signer events:
Action Timestamp
Envelope e-mail is sent 2021-09-09 11:41 (UTC)
Envelope was opened 2021-09-09 11:49 (UTC)
Envelope consumer disclosure was accepted 2021-09-09 11:49 (UTC)
Envelope was signed 2021-09-09 11:51 (UTC)


Consumer disclosure has been accepted 2021-09-09 11:49 (UTC) :


FORBRUGERAFTALE


Ved at markere og bekræfte afkrydsningsboksen for denne forbrugeraftale, bekræfter du følgende:


• Den digitale underskrift du vælger at underskrive med, vil blive den digitale repræsentation af
din underskrift når de benyttes på elektroniske dokumenter, inklusiv juridisk bindende
kontrakter og dokumenter, på enhver måde som en underskrift med pen og papir.
• Det endelige underskrevne dokument distribueres til dokumentejeren og alle underskrivere af


dokumentet.
• Det endelige underskrevne dokument vil indeholde din digitale underskrift, ligesom det vil


indeholde information til at bekræfte din underskrift, herunder navn, email, IP nummer og en
log over hændelsesforløbet i underskriftsforløbet. Denne information vil være tilgængelig for
dokumentejeren og alle underskrivere af dokumentet.
• Denne forbrugeraftale vil også være tilgængelig i det endelige underskrevne dokument til


senere brug.










  
 
 
 
 
 
 EmGeIbPSopmg5LYIvfqFAG3UoFfC2JGgRnpg35pPdMQ=


 
EOILaMlXNUgwfNJnOwUqwyUqiGaD2k1UmyMF+xI516x8DLqvJeVCrnUUHgwQaP14fXJeVdjNKya5
gispPJCXm10d35ZmEglUn93want3kYKk1vqMZTMblxmR1eY9Pjz3z9lsKpmmkKFjHYZqQWWGVv7N
WSsC7ixEBObkxYLr7i0/7zzmutLbevcIcouu8PGk7yrNsOoB5FsVdk6BSMjGefiteeSD4H8WY4cj
AcS2fJ3wN2VjhBXrmXfMVDeo9dNX4fekqKzAam7lNfEB1LQYaFmIoSFfPf6dUGTnp335Y8HQb9to
uGnVI26zUoUSwSHCKwcrLSVpgMDbOZWaFJVIzA==

 
 
  
  
   
  signtext 
  RequestIssuer SW50cmFOb3Rl
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKFdpbmRvd3MgTlQgMTAuMDsgV09XNjQpIEFwcGxlV2ViS2l0LzUzNy4zNiAoS0hUTUwsIGxpa2UgR2Vja28pIENocm9tZS85My4wLjQ1NzcuNjMgU2FmYXJpLzUzNy4zNg==
  challenge 2977987927685376685
  TimeStamp MjAyMS0wOS0wOSAxMTo1MDo0OSswMDAw
  identityAssuranceLevel 1






Certificate of Completion - Simon Klok Døssing


Simon Klok Døssing


On behalf of: Referent
IP Number: 185.154.241.56
Envelope ID: f43e8f67-a4ac-0917-be35-458f36efada2
Signer RID: 24965847
Signed: 2021-09-09 11:56 (UTC)
Security level: E-mail


Platform: Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; WOW64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) 
Chrome/89.0.4389.90 Safari/537.36


Signer events:
Action Timestamp
Envelope e-mail is sent 2021-09-09 11:51 (UTC)
Envelope was opened 2021-09-09 11:54 (UTC)
Envelope consumer disclosure was accepted 2021-09-09 11:54 (UTC)
Envelope was signed 2021-09-09 11:56 (UTC)


Consumer disclosure has been accepted 2021-09-09 11:54 (UTC) :


FORBRUGERAFTALE


Ved at markere og bekræfte afkrydsningsboksen for denne forbrugeraftale, bekræfter du følgende:


• Den digitale underskrift du vælger at underskrive med, vil blive den digitale repræsentation af
din underskrift når de benyttes på elektroniske dokumenter, inklusiv juridisk bindende
kontrakter og dokumenter, på enhver måde som en underskrift med pen og papir.
• Det endelige underskrevne dokument distribueres til dokumentejeren og alle underskrivere af


dokumentet.
• Det endelige underskrevne dokument vil indeholde din digitale underskrift, ligesom det vil


indeholde information til at bekræfte din underskrift, herunder navn, email, IP nummer og en
log over hændelsesforløbet i underskriftsforløbet. Denne information vil være tilgængelig for
dokumentejeren og alle underskrivere af dokumentet.
• Denne forbrugeraftale vil også være tilgængelig i det endelige underskrevne dokument til


senere brug.
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 Fredericia, 07-09-2021


Afdeling 207 - Egum
 


Referat af ordinært afdelingsmøde afholdt: Onsdag den 8. september 2021.


I mødet deltog 6 beboere fra 4 lejemål. 
Desuden deltog varmemester Jan Birger, fra administrationen inspektør Simon Døssing, og fra 
organisationsbestyrelsen Mikael Paasch. 


1: Valg af dirigent:
Foreslået og valgt blev Mikael Paasch 


Dirigenten erklærede det ordinære afdelingsmøde for lovligt indkaldt jf. vedtægternes §14, og 
dagsordenen blev godkendt af de fremmødte.  


2: Valg af stemmetællere og referent:
Som stemmetællere valgtes Jan Birger og Simon Døssing.
Inspektøren Simon Døssing blev valgt til referent.


3: Afdelingsbestyrelsens beretning:
Beretningen blev fremlagt af Simon Døssing som redegjorde for året der var gået samt hvilke 
fordele administrationen så i en evt. kommende sammenlægning med afd. 209.


Beretningen blev godkendt af afdelingsmødet.


4: Godkendelse af afdelingens driftsbudget for næste kalenderår:
Budgettet blev forelagt og gennemgået af inspektøren. 


Budgettet medfører en huslejestigning på 1,83%. Den nye gennemsnitlige leje pr. m2 
er kr. 669,80


Budgettet blev godkendt af afdelingsmødet.


5: Indkomne forslag: 
Omhandler forslagene ændringer i husorden, vedligeholdelsesreglement eller råderetskatalog, 
træder det i kraft senest 15. januar næste kalenderår med mindre andet fremgår.


 
Forslag 1: Fra organisationsbestyrelsen om sammenlægning af afdelingen med afdeling 209, for 
at styrke beboerdemokratiet og der kan spares på driften.
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Ved godkendelse af forslaget fra begge afdelinger, bliver der indkaldt til et sammenlæggende 
møde. Ved sammenlægning bliver afdelingens navn: Afdeling 207 - Egum


8 stemmer for forslaget 


Forslaget blev enstemmigt vedtaget


Forslag 2: Fra Alexander Linnet og Louise Kristensen om at der må holdes kæledyr i boligerne. 
Evt. 1-2 katte og/eller 1 hund.


Der var enighed mellem de fremmødte at forslaget ikke blev behandlet. Årsag: de fremmødte vil 
afvente resultatet vedr. en sammenlægning med afdeling 209, som også skal til afstemning i deres 
afdeling.


Forslag 3: Fra Ann Birgitte Berthinus og Chris Thomsen om opsætning af altaner på alle lejemål i 
afdelingen.


Der var enighed mellem de fremmødte at forslaget ikke blev behandlet. Årsag: de fremmødte vil 
afvente resultatet vedr. en sammenlægning med afdeling 209, som også skal til afstemning i deres 
afdeling.


Forslag 4: Fra Ann Birgitte Berthinus og Chris Thomsen om opsætning af brandalarmer i alle 
opgange.


Der var enighed mellem de fremmødte at forslaget ikke blev behandlet. Årsag: de fremmødte vil 
afvente resultatet vedr. en sammenlægning med afdeling 209, som også skal til afstemning i deres 
afdeling.


Forslag 5: Fra Ann Birgitte Berthinus og Chris Thomsen om fjernelse af Frelsens Hærs container, 
da der oftest sættes mange ting ved containeren.


Der var enighed mellem de fremmødte at forslaget ikke blev behandlet. Årsag: de fremmødte vil 
afvente resultatet vedr. en sammenlægning med afdeling 209, som også skal til afstemning i deres 
afdeling.


Forslag 6: Fra Ann Birgitte Berthinus og Chris Thomsen om opsætning af lamper foran 
opgangene.


Der var enighed mellem de fremmødte at forslaget ikke blev behandlet. Årsag: de fremmødte vil 
afvente resultatet vedr. en sammenlægning med afdeling 209, som også skal til afstemning i deres 
afdeling.
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Forslag 7: Fra Ann Birgitte Berthinus og Chris Thomsen om nye fordøre til alle lejemål, som er 
tætte og brandsikre.


Der var enighed mellem de fremmødte at forslaget ikke blev behandlet. Årsag: de fremmødte vil 
afvente resultatet vedr. en sammenlægning med afdeling 209, som også skal til afstemning i deres 
afdeling.


Forslag 8: Fra Ann Birgitte Berthinus og Chris Thomsen om renovering / opgradering af 
lampeudtag der er gamle.


Der var enighed mellem de fremmødte at forslaget ikke blev behandlet. Årsag: de fremmødte vil 
afvente resultatet vedr. en sammenlægning med afdeling 209, som også skal til afstemning i deres 
afdeling.


Forslag 9: Fra Ann Birgitte Berthinus og Chris Thomsen om at få plantet frugttræer og stauder i de 
grønne områder. Eventuelt doneret af beboerne.


Der var enighed mellem de fremmødte at forslaget ikke blev behandlet. Å Årsag: de fremmødte vil 
afvente resultatet vedr. en sammenlægning med afdeling 209, som også skal til afstemning i deres 
afdeling.


Forslag 10: Fra Ann Birgitte Berthinus og Chris Thomsen om at gummifugerne i vinduerne bliver 
renoveret, da skimmel på fugerne ikke kan fjernes ved rengøring.


Der var enighed mellem de fremmødte at forslaget ikke blev behandlet. Årsag: de fremmødte vil 
afvente resultatet vedr. en sammenlægning med afdeling 209, som også skal til afstemning i deres 
afdeling.


6: Valg til afdelingsbestyrelsen:


Der var enighed mellem de fremmødte at man ikke ønskede at opstille en bestyrelse på 
nuværende tidspunkt. Årsag: de fremmødte vil afvente resultatet vedr. en sammenlægning med 
afdeling 209, som også skal til afstemning i deres afdeling.


Arbejdet varetages derfor af organisationsbestyrelsen indtil, der forventeligt kan stilles en eventuel 
afdelingsbestyrelse på et sammenlæggende møde.


7: Valg til repræsentantskabet:
Afdelingsmødet har tidligere vedtaget, at afdelingsbestyrelsen vælger medlemmer til 
repræsentantskabet inkl. 2 suppleanter.


Mette Line B Larsen, Egumvej 27 2 th blev valgt 
Irma Andreasen, Egumvej 29 st. th. blev valgt
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8: Eventuelt:
1. Affald som vedrører flytninger / Storskrald. Beboerne blev opfordret til at de skulle rydde op 


efter sig selv.
2. Brandalarmer der skulle opsættes - opfordring til at varmemesteren får det gjort. 


Varmemesteren oplyste, at de var bestilt. 
3. Opfordring til, at vasketider ensrettes i alle vaskerier, som tidligere vedtaget. 
4. Opfordring til bedre rengøring i kældre. 


Dirigenten  afsluttede mødet og takkede for fremmødet.  


Mikael Paasch Simon Døssing
Dirigent og medlem af organisationsbestyrelsen Referent
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